
Algemene ledenvergadering Wijkvereniging Reitdiep 
27 maart 2023, wijklokaal Rietvogel 
 
Aanwezig:  
Bestuur: Paul de Roos (voorzitter), Marc Nagelhout (penningmeester), Arnaud Paagman, Alexandra 
Groote, Jotika Verdel (secretaris)  
Leden: Chris Hartsema, Irma Koornstra, Gerda Steringa, Patrick Wijnenga, Marco Veurink, Rick 
Luppes, Raymond Dagelet, Jolanda Wassing, Henrik Venema, Mike van Wissing, Wim Huibers,   
 
Afwezig: Lanji Liang 
 
1. Opening en welkom 
• De voorzitter heet de aanwezigen welkom. 
• De bestuursleden worden voorgesteld. 
2. Notulen vorige ALV (20 april en 11 mei 2022) 
• De notulen worden vastgesteld. 
3. Inventarisatie rondvraag 
• Er zijn nog geen aanvullende vragen. 
4. Mededelingen bestuur 
• Thanh Punt is afgetreden als voorzitter, en als bestuurslid. Paul de Roos is nu voorzitter 

geworden. Opgemerkt wordt nog dat de ALV bestuursleden benoemt, maar dat de verdeling van 
de functies door het bestuur zelf geregeld mag worden.   

• Nabuuroverleg is een regelmatig overleg met Elker, het Wij-team en buurtbewoners. Doel is om 
elkaar geïnformeerd te houden over zaken die spelen rondom Elker en de wijk. Er wordt door de 
naaste bewoners gebruik gemaakt van een whatsapp-groep om elkaar snel op de hoogte te 
brengen. Er wordt nagedacht over een kennismakingsmoment met de hele wijk.  

• SDO. Overleg met de wijken van stadsdeel West en de gemeente.  Doel is om te leren van elkaar, 
en ontwikkelingen in de wijken bij te houden, en daarover mee te denken. Opgemerkt wordt dat, 
om teleurstellingen te voorkomen, het dan wel belangrijk is om goed af te spreken waar je 
invloed op uit kunt oefenen. Reitdiepwijk gaat waarschijnlijk aansluiten bij klankbordgroep de 
Held-3. In een gesprek met de gemeente is gesproken over de 7-minutenstad. 

• Er zijn dit jaar alweer een aantal activiteiten geweest en gepland. In de coronatijd heeft het wat 
stilgestaan.  

• Communicatie naar de bewoners loopt niet altijd goed.  Er is nu een publicatiebord bij de deur. 
Instagram wordt ook ingezet. Bedoeling is wel om bewoners zoveel mogelijk digitaal te 
informeren. Aan de website wordt nog gewerkt. Op 15 april gaat de wijkvereniging ook met een 
kraampje bij de Groene enclave staan. Aangeraden wordt om bij informatievoorziening (bv 
Rietpraat) steeds aan te geven dat mensen hun email-adres door kunnen geven.  

5. Financieel verslag over 2022 en begroting 2023 
• Verantwoording 2022: Er is een bedrag van 3000 euro genoemd dat overgeheveld is van 2022 

naar 2023. Dit is subsidiegeld dat ontvangen is in 2022 ten behoeve van activiteiten, maar pas dit 
jaar uitgegeven wordt. Opgemerkt wordt dat de omschrijving niet helemaal klopt.  
De verantwoording zal op dit punt nog aangepast worden naar reservering Wijkvisiedag.  
Over 2022 moet er nog wel ruim 1300 terugbetaald worden aan de gemeente omdat het geld 
niet gebruikt is voor activiteiten. Gevraagd wordt om een volgende keer toch te kijken of geld dat 
niet gebruikt wordt toch in te zetten voor iets. Het bestuur zal hier aandacht aan besteden, en 
ook nagaan waar het subsidiegeld wel en niet aan uitgegeven mag worden. 
Er wordt nog steeds geld gereserveerd voor kunst. Dit is iets uit het verleden. Voorgesteld wordt 
om dit bedrag uit te gaan geven aan kunst. Vanuit de wijkvisie zijn daar wel ideeën voor.    



De verantwoording wordt goedgekeurd met de opmerking dat de omschrijving nog aangepast 
wordt van de reservering van 3000 euro.  
Er zal nog wel een tweede vergadering nodig zijn om dit definitief goed te keuren.  
De kascommissie heeft het verslag en de verantwoording goedgekeurd.  
Een nieuw lid voor de kascommissie voor volgend jaar meldt zich: Chris Hartsema. 

• Begroting voor 2023: De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. De bedoeling is 
dat er meer activiteiten worden georganiseerd.  

• Voor de lentekriebels wordt 500 euro gereserveerd, dit is ruim, gezien de werkelijke kosten. 
Voorgesteld wordt om dit te verlagen, en het restant onder vorige activiteiten te zetten. 

• Gevraagd wordt of spooktocht en Intocht Sinterklaas nog doorgaan. Bestuur geeft aan dat daar 
vrijwilligers voor nodig zijn. Op dit moment zijn die vrijwilligers en kartrekkers er nog niet. Wel is 
er met de school gesproken om dit soort dingen wat meer in gezamenlijkheid te doen.  

• Er zijn wel mensen aanwezig die iets willen organiseren.  
• Er zal ook meer contact gezocht moeten worden met de ondernemers.  
• Opgemerkt wordt dat de 15000 euro voor wijkvisieprojecten niet duidelijk omschreven zijn. Het 

betreft namelijk het wijkwethoudersbudget van 2021 en 2022. Er is ook geen sprake van een 
eerste deel. 15000 is wat we gekregen hebben en wat in 2023 opgemaakt gaat worden. Naar 
verwachting kan er in 2023 weer een beroep gedaan worden op de het wijkwethoudersbudget. 
Het bestuur zal nagaan hoeveel dit zal zijn. De omschrijving zal aangepast worden. 

• De begroting wordt goedgekeurd met de aanpassingen zoals aangegeven.  
6. WBTR 

Dit onderwerp betreft wijzigingen van de statuten en van het huishoudelijk reglement. De 
voorzitter geeft nog een toelichting. Doel is om ervoor te zorgen dat er zoveel mogelijk geregeld 
wordt in het huishoudelijk- en bestuursreglement. Alleen wat wettelijk nodig is komt in de 
statuten.  
Statuten: Worden goedgekeurd.  
Huishoudelijk reglement: Artikel 3 lid 8 wordt nog een keer uitgezocht. Onduidelijk is waarom dit 
zo beschreven is. Bij artikel 4 moet het onderscheid tussen werkgroepen en commissies 
duidelijker aangegeven worden. Artikel 5 lid 1 wordt aangepast in “Wijzigingen in de 
contributie”. Artikel 3 lid 10 roept ook vragen op. Bestuur zal kijken of het duidelijker beschreven 
kan worden. Er wordt nog niet gestemd over het huishoudelijk reglement.  
 
Bestuursreglement: Het wordt niet in stemming gebracht. Opgemerkt wordt dat er een aantal 
dubbelingen in zitten met statuten en/of huishoudelijk reglement. Bestuur moet eigenlijk 
handelen naar de statuten en het huishoudelijk reglement. Het bestuur zal het 
bestuursreglement opnieuw bekijken, en zonodig aanpassen. Het kan dan volgend jaar weer 
aangeboden worden aan de ALV. 
 

7. Wijkvisie 
• Irma Koornstra geeft een presentatie over de voortgang van de realisering van de Wijkvisie. 
• De visie is opgesteld door en voor bewoners.  
• De visie is 21 april 2021 vastgesteld tijdens de ALV. Gepresenteerd aan wijkwethouder. 
• 3 thema’s: Groen, ontmoeten en verbinden, wijk voor iedereen. 
• Groene enclave werd ook als prioriteit gesteld. 
• Inmiddels vaste groep van 5 mensen die zich bezighoudt met uitvoering. 
• Gemeente hierbij ook direct betrokken. 
• Met de gemeente is een wandeling door de wijk gemaakt om de mogelijkheden te bespreken.  
• Fase 1 van het plan is ingediend bij de gemeente. Een aantal zaken op het punt “Groen” is hierbij 

voorgelegd, o.a.  wandelpaden en bloemen, bomen, tuinen. Er is hierover diverse keren contact 
geweest met de gemeente. Het was nog lastig om de ambtenaren ook mee te krijgen, en mee te 



laten denken.  De laatste tijd gaat dat beter. Er is bv een goed groenplan opgesteld. Op 15 april 
wordt dat plan gepresenteerd. 

• De gemeente had nog bomen over, en die zijn aan de Hoogeweg geplant.  
• Er is nog overleg over voetpad langs Prof. Uilkensweg.  
• Ook voorstel gedaan voor bankjes met een boom erbij. 
• Bankjes het liefst in de stijl van de bankjes op Havenplein.  
• Er wordt gekeken naar informatieborden. Het moet wel passen bij de wijk. 
• Kunst: hier doet kunstpunt aan mee.   
• Het wijkwethoudersbudget van 2021-2022 is al uitbetaald aan de vereniging, daar zijn concrete 

plannen voor ingediend, die ook gerealiseerd gaan worden.  
• Werkgroep begint nu ook aan fase 2. O.a. bankjes, informatieborden over de straatnamen. 
• 15 april informatiedag over Groene Enclave.  
• De wijk houdt zich bezig met zaken die de hele wijk aangaan. Als men iets wil melden of vragen 

wat een klein gebied of straat betreft, kan dat gemeld worden bij de gemeente.  

8. Rondvraag 
Gevraagd wordt of bij wisseling van bestuursleden ook de registratie bij de KvK geregeld wordt.  
Dat is zo. De laatste 2 jaar wordt dat goed bijgehouden. Ook worden bankpassen ingenomen en 
toegang tot betaalrekeningen afgesloten bij vertrek van een bestuurslid.  
 

9. Afsluiting 
• De voorzitter sluit de vergadering. 

  



Algemene ledenvergadering Wijkvereniging Reitdiep 
13 april 2023, wijklokaal Rietvogel 
 
Aanwezig:  
Bestuur: Paul de Roos (voorzitter), Marc Nagelhout (penningmeester), Arnaud Paagman, Jotika 
Verdel (secretaris)  
Leden: Irma Koornstra 
 
Afwezig: Lanji Liang 
 
1. Opening en welkom 
• De voorzitter heet de aanwezigen welkom. 
2. Toelichting 1e ALV (27 maart 2023) 
• Nav de vorige vergadering is besloten om, ten aanzien van de WBTR, vandaag alleen de statuten 

in stemming te brengen. Het huishoudelijk reglement en bestuursreglement worden nog 
opnieuw bekeken op het punt van stemprocedures, en dubbelingen in de reglementen.  

3. Inventarisatie rondvraag 
• Er zijn nog geen aanvullende vragen. 
4. Financiën  

De verantwoording en begroting 2022 is aangepast nav de 1e ALV. Ze worden beide 
goedgekeurd, met de opmerking dat duidelijker in beeld kan worden gebracht hoeveel er 
binnenkomt aan subsidie, welke vorm van subsidie het betreft, en waar het aan uitgegeven is. 

5. WBTR 
De statuten worden goedgekeurd. Met de volgende opmerking: Ook voor wat betreft de 
statuten zal het bestuur nog een keer goed kijken naar wat er beschreven is over 
stemprocedures. Wel zullen dan de gewijzigde (en goedgekeurde) statuten als basis dienen. 
Totdat er een bezoek is gebracht aan de notaris blijven wel de oude statuten geldig.  

  



2e Algemene ledenvergadering Wijkvereniging Reitdiep 
11 mei 2022, digitaal 
 
Aanwezig: 
Bestuur: Thanh Punt (voorzitter),  Marc Nagelhout (penningmeester), Arnaud Paagman, Paul de 
Groot, Jotika Verdel (secretaris) 
Leden: Gerda Steringa, Jessica de Bloom  
Afwezig met kennisgeving: Lanji Liang, Alexandra Groote (aspirant bestuurslid) 

Digitale stem: Anneke Klaibeda. 

1. Opening 
• De voorzitter opent de vergadering 

 
2. Nieuw bestuurslid 
• Alexandra Groote wordt met algemene stemmen aangenomen 

 
3. Financiën 

• Het jaarverslag wordt door alle aanwezigen goedgekeurd 
• Decharge 2021 wordt door alle aanwezigen verleend 
• De begroting voor 2022 wordt door alle aanwezigen goedgekeurd. 

 
Rondvraag: 
• Vanwege het geringe aantal aanwezigen bij zowel de eerste als de tweede vergadering, wordt de 

vraag gesteld wat het bestuur gaat doen om meer leden te betrekken bij de vergaderingen.  
Het bestuur beaamt dat er weinig animo is, en zal naar wegen moeten zoeken. Aangegeven 
wordt dat gewerkt wordt aan een upgrade van de website. Daarnaast zal gekeken worden naar 
activiteiten, voor zowel jong als oud. Ideeën worden uitgewisseld. Om leden digitaal te bereiken 
zijn mailadressen nodig, die zijn niet van alle leden bekend. Het bestuur zal het punt op de eigen 
agenda zetten. 

 
4. Sluiting 
• De voorzitter sluit de vergadering.  

 


